

/4/2017

483/6.19/8. Hlein 8/9/8

التاريخ: 1 /2017/4/

الموافق 14/ الرجب/1438

<u>تعميم Circular</u> رقم (52) No

Honorable Members of the ASE

السادة/ أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,

تحية طيبة وبعد،

By virtue to the provisions of Articles (5), (7), (9), (10) and (29) of the Directives for Listing Securities at the Amman Stock Exchange for the Year 2016, please be informed that:

First: The listing of the following companies will be transferred as of Sunday, 16/4/2017 according to the attached list.

Second: The ASE will cancel all unexecuted buying and selling orders of all companies in the attached list, which were entered to the electronic trading system, after the end of the trading session of Thursday 13 /4/2017.

استناداً لأحكام المواد (5) و (7) و (9) و (10) و (29) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان لسنة 2016، أرجو اعلامكم بما يلي:

أولاً: سيتم نقل إدراج أسهم الشركات المبينة أدناه اعتباراً من صباح يوم الأحد الموافق 2017/4/16

ثانياً: ستقوم البورصة بإلغاء جميع أوامر البيع والشراء غير المنفذة الخاصة بالشركات المذكورة في الكشف المرفق والمدخلة الى نظام التداول الالكتروني، وذلك بعد نهاية جلسة تداول يوم الخميس الموافق 2017/4/13

With All Respect Nader Azar The CEO

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

نــادر عـازر المدير التنفيذي

CC: - Jordan Securities Commission

- Securities Depository Center
- -Companies mentioned in the attached list

نسخة: - هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- الشركات الواردة في الكشف المرفق

Companies that will be transferred between ASE Markets as of 16/4/2017

الشركات التي سيتم نقل ادراج أسهمها بين أسواق البورصة اعتباراً من تاريخ ٢٠١٧/٤/١٦

Companies which will be transferred from the Second Market to the First Market		الشركات التي ستنتقل من السوق الثاني الى السوق الأول	
Company's Name	الرمز Symbol	اسم الشركة	الرقم (#)
JORDAN DUBAI ISLAMIC BANK	JDIB	بنك الأردن دبي الاسلامي	1
JORDAN ELECTRIC POWER	JOEP	الكهرباء الأردنية	2
AL- SHARQ INVESTMENTS PROJECTS	AIPC	الشرق للمشاريع الاستثمارية	3

Companies which will be transferred from the Third Market to the Second Market		الشركات التي ستنتقل من السوق الثالث الى السوق الثاني	
Companies Name	الرمز Symbol	اسم الشركة	الرقم
ARAB UNION INTERNATIONAL INSURANCE	AIUI	الاتحاد العربي الدولي للتأمين	1
SPECIALIZED INVESTMENT COMPOUNDS	SPIC	التجمعات الاستثمارية المتخصصة	2
THE CONSULTANT & INVESTMENT GROUP	CICO	المجموعة الاستشارية الاستثمارية	3
AL-FARIS NATIONAL COMPANY FOR INVESTMENT & EXPORT	CEBC	الفارس الوطنية للاستثمار والتصدير	4
SHIRA REAL ESTATE DEVELOPMENT & INVESTMENTS	SHRA	الشراع للتطوير العقاري والاستثمارات	5
EL-ZAY READY WEAR MANUFACTURING	ELZA	الزي لصناعة الالبسة الجاهزة	6

Companies which will be transferred from the First Market to the Second Market due to the reduction in Free Float percentage to less than 10% of paid in capital		لشركات التي ستنتقل من السوق الأول الى السوق الثاني بسبب انخفاض نسبة لأسهم الحرة عن ١٠% من رأس المال المدفوع	
Companies Name	الرمز Symbol	اسم الشركة	الرقم
MEDITERRANEAN TOURISM INVESTMENT	MDTR	البحر المتوسط للاستثمارات السياحية	1
INJAZ FOR DEVELOPMENT & PROJECTS	ATCO	انجاز للتنمية والمشاريع المتعددة	2

Companies that will be transferred between ASE Markets as of 16/4/2017

Companies which will be transferred from the First Market to the Second Market due to the reduction in the average of the company's profits for the last three years to less than (5%) of the company's paid- in capital		ركات التي ستنتقل من السوق الأول الى السوق الثاني بسبب انخفاض معدل في الأرباح قبل الضريبة لأخر ٣ سنوات عن (٥%) من رأس المال المدفوع	
Companies Name	الرمز Symbol	اسم الشركة	الرقم
AMAD INVESTMENT & REAL ESTATE DEVELOPMENT	AMAD	عمد للاستثمار والتنمية العقاربة	1
THE INDUSTRIAL COMMERCIAL & AGRICULTURAL	ICAG	الصناعية التجاربة الزراعية/الانتاج	2
JORDAN PHOSPHATE MINES	JOPH	مناجم الفوسفات الأردنية	3
UNION TOBACCO & CIGARETTE INDUSTRIES	итов	مصانع الاتحاد لانتاج التبغ والسجائر	4
IORDANIAN EXPATRIATES INVESTMENT HOLDING	JEIH	الاستثمارية القابضة للمغتربين الاردنيين	5

Companies which will be transferred from the First Market to the Second Market due to the reduction of company's paid-in capital to less than (5) million Jordanian Dinars.		شركات التي ستنتقل من السوق الأول الى السوق الثاني بسبب انخفاض رأس المال للدفوع عن (٥) مليون دينار	
Companies Name	الرمز Symbol	اسم الشركة	الرقم
AL-EKBAL PRINTING AND PACKAGING	EKPC	الاقبال للطباعة والتغليف	1

Companies which will be transferred from the First Market to the Second Market due to the company has losses in two years of the last three years		شركات التي ستنتقل من السوق الأول الى السوق الثاني بسبب تحقيق خسارة قبل ضربة في سنتين خلال آخر ثلاث سنوات	
Companies Name	الرمز Symbol	اسم الشركة	الرقم
ARAB EAST FOR REAL ESTATE INVESTMENTS	REAL	الشرق العربي للاستثمارات العقاربة	1